
Referat FAU 11. mai 2021 
 

Tilstede fra FAU: Conrad, Linda, Joachim, Sigve, Amma og Marita. 

Tilstede fra skolens ledelse: Kjerstin 

 

1. Valg - innstilling til ny leder samt to nye nestledere 

Leder: Linda Ringheim 

Nestledere: Sigve E. Hoff-Larsen og Joachim Paul Tӧpper. 

2. Barnehagetomten 

Det skal være byggestartmøte på barnehagetomten 26.mai. FAU ønsker å være med på dette møtet. 

Rapporten fra elevrettet helseverntilsyn viser at skolen ikke har de fasilitetene som trengs, noe som 

gjør at skolen må oppgraderes i løpet av de neste årene. Det ville være lurt om barnehagetomten da 

var disponibel for skolen.  

Linda og idrettslaget vil ta kontakt med Trygg Trafikk. Vi ønsker at de skal komme til skolen, slik at de 

kan få se hvordan trafikken er og hvordan den kan utvikle seg med en ny barnehage på området ved 

skolen. 

3. Innlegg i lokalavisen 

Sigve har tatt på seg ansvaret for innlegg til lokal avisen.  Han samler bakgrunnsstoff og tar kontakt 

med en journalist. Det er viktig at det kommer frem at FAU, idrettslaget og skolen er tydelig på at 

barnehagetomten trengs i skole- og idrettssammenheng. 

4. Økonomi 

Det er 9854 kroner på kontoen. Det må lages et bilag til de som tok ned banneret ved hallen. 

5. Natteravn 

Natteravnene må arbeide forebyggende og vi ønsker sterkt fra FAU at Natteravnene kommer seg ut 

blant ungdommene i helgene fremover. 

6. FAU til neste år 

Det er usikkert om det vil bli fysiske foreldremøter på skolen til høsten. FAU må lage e presentasjon 

(power point e.l.) for å rekruttere nye medlemmer for neste skoleår! 

7. Status på områdesatsingen. Cecilie Krohn informerer på møtet. 

Cecilie og Ann Helen (vikar for Disa) fra områdesatsingen var med på møtet for å informere om hva 

de har gjort i Olsvik og hva som er planen fremover. 

Områdesatsingen startet med et forprosjekt i Olsvik i 2008. Det var da en innbyggerundersøkelse, 

barnetråkk og innspillmøter. Det som kom frem den gangen var at man ønsket å øke 

trafikksikkerheten og få flere aktiviteter for barn og unge. Man var også bekymret for barn og unge 



som ikke har det så bra. Dette var avgjørende for retningen områdesatsingen har tatt. Her følger en 

oversikt over en del av det som en blitt gjort og som er planlagt: 

• Jobbe mot frafall i skoleløpet, arbeide for et bedre læringsmiljø. 

• Juniorklubben, kulturagentene og Fritid i fellesskap er nye treffsteder. 

• Forhandlinger på gang for å finne sosial møteplass for ungdommene. 

• «Aktiv i Bergen Vest»: en web-side med aktiviteter som barn kan være med på i 

sommerferien. 

• Bua er etablert på Vestkanten, her kan man låne sport- og fritidsutstyr. 

• Støtter Lesefrø. To barnehager i Olsvik har i samarbeid med biblioteket boksamlinger med 

bøker på ulike språk til bruk i barnehagen og til hjemlån. 

• Støtter oppgradering av uteområder eller arrangement i borettslaga. 

• Det er kommet nye benker og grill i Olsvikparken. 

• I samarbeid med Olsvikmarken borettslag skal det komme nye treningsapparater. 

• Utarbeide en strategi for parken. Det skal være en sammenheng mellom parken og 

skoleområdet. 

• I 2022 skal det jobbes med å redusere trafikken ved Olsvik skole. 

• Skal komme en sandvolleyball-bane, men det er ikke fastsatt dato for dette. 

Det vil være et nærmiljømøte før sommeren. Neste folkemøte i Olsvik blir til høsten. 

 

Neste FAU-møte 1.juni (20.00-22.00) 


